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Breughelproject  –  Problemen

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 2 5 6
van 14 juni 2002 maakt de minister gewag van
"kleine problemen die sedert de opstartfase van
het Breughelproject zijn ontstaan" (Bulletin van
Vragen en Antwoorden nr. 2 van 18 oktober 2002,
blz. 431).

Kan de minister verduidelijken om welke proble-
men het gaat ?

Antwoord

Het betreft problemen in het management van het
p r o j e c t t e a m , waardoor de interne communicatie en
de samenwerking niet vlot verlopen.

Minister Anciaux had zich geëngageerd om dit pro-
bleem op te lossen. Minister Van Grembergen
heeft dit engagement overgenomen. Op korte ter-
mijn zal hiertoe een voorstel geconcretiseerd wor-
den.

Globaal gezien komt het erop neer dat de creatie
van een projectstructuur die de engagementen van-
uit Leefmilieu en Cultuur moest invullen, niet opti-
maal blijkt te werken. Om de doelstellingen van
het Breugelproject beter ingevuld te krijgen, z u l l e n
de beide luiken in het project opnieuw aangestuurd
worden vanuit de organen van respectievelijk Cul-
tuur (VZW De Rand) en Leefmilieu (afdeling Bos
en Groen van Aminal).

Om de synergie tussen het culturele en het leefmi-
lieuluik niet te verliezen, wordt een overleggroep
opgericht die in een gedeeld co-voorzitterschap zal
opereren.


